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Protokół posiedzenia nr 88/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 30 sierpień 2023 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 16.15 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka  

Zastępca Burmistrza Miasta  – Karol Lizurej.    

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza z realizacji zasad gospodarki 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za I półrocze 2023r. 

4. Udzielenie opinii w sprawie utworzenia nowego miejsca dla siedzib organizacji 

pozarządowych w budynku przy ul. Dworcowej 10 w Kętrzynie. 

5. Ocena realizacji planu robót publicznych i prac interwencyjnych.  

6. Przedstawienie stanu realizacji inwestycji na terenie miasta Kętrzyn. 

7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Przyjęcie protokołu nr 86/2023 

9. Przyjęcie protokołu nr 87/2023 

10.  Zamknięcie posiedzenia. 
 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 7 członków                     

w głosowaniu 7 głosów  „za” – porządek został przyjęty. 

 

Ad. pkt.3 Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

Przedstawiła sprawozdania Burmistrza z realizacji zasad gospodarki nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za I półrocze 2023r. stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. W dyskusji udział wziął Radny Zbigniew Nowak.  

Ad pkt 4. Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

poinformowała, iż przeniesienie organizacji do jednego budynku i utworzenie w nim siedzib 

dla większości organizacji pozwoli na stworzenie miejsc spotkań, nawiązywania relacji, 

wymiany myśli i rozwoju ich działalności. Działanie to umożliwi racjonalne wykorzystanie 

budynku dworca, a nieruchomość położona przy ul. Miejskiej będzie mogła być 

zagospodarowana zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego, jako 

obszar zabudowy mieszkaniowej z usługami. Radni nie wnieśli uwag. Następne 

przewodnicząca przeszła do głosowania w sprawie opinii w sprawie utworzenia nowego 
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miejsca dla siedzib organizacji pozarządowych w budynku przy ul. Dworcowej 10 w Kętrzynie. 

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 1 głos „ 

wstrzymujące się” – opinia pozytywna. 

Ad pkt 5. Przewodnicząca Komisji przeszła do omawiania oceny realizacji planu robót 

publicznych i prac interwencyjnych. Stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  Uwag nie wniesiono.  

Ad pkt 6.  Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił stan realizacji inwestycji na 

terenie miasta Kętrzyn. 

Radny Czesław Ćwik zwrócił się z pytaniem…- czy  chodnik na ul. Ogrodowej, po prawej 

strony od strony stadionu ma szerokość poniżej metra?  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, iż wszelkie prace wykonywane na 

terenie ul. Ogrodowej są wykonywane zgodnie z dokumentacją.  

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytanie w sprawie ogrodu, gdyż z przedstawionego 

stanu realizacji inwestycji wynika, że prace wykonane są na etapie 15 %...- czy istnieje 

zagrożenie, że nie będzie zachowany termin wykonania, który skutkuje utratą dotacji? 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, iż wysyłane są ponaglające pisma do 

wykonawców. Prace inwestycyjne na tym terenie przewidziane są na ok 2 miesiące. Nie sądzę 

by doszło do tego, by wykonawca nie wyrobił się w terminie. Jednak zagrożenie jak przy 

każdej inwestycji istnieje zawsze. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z pytaniem …- jak wygląda sprawa dokumentacji na 

budowę ul. Górnej i negocjacje?   

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, że negocjacje są w toku. Szacunkowa 

wartość projektu ul. Ogrodowej w 2019 r. wynosiła ok 11 mln na dzień dzisiejszy nie ma 

przesłanek, że koszt będzie większy.     

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem…- kiedy będzie warstwa ścieralna na ul. Jagiełły?  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, że termin realizacji inwestycji jest do 

końca października więc warstwa ścieralna w ciągu miesiąca powinna zostać już położona.  

 Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem…- jak wygląda sprawa SIM ? czy do końca 

września trzeba przedstawić już wykonawcę? My nie mamy jeszcze umowy i zgody BGK 

tak?  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka zaproponował, że może zorganizować spotkanie z 

Prezesem SIM-u , który dokładnie wyjaśni, w którym miejscu się znajdujemy i jak to 

dokładnie wygląda.  

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem…- ile wniosków złożyło miasto do Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg?  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, iż zostały złożone trzy wioski.  

Ad pkt 7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się  prośba o to by w sprawozdaniu pojawiła się informacja jakie 

wnioski zostały złożone.  

Przewodnicząca odczytała  zarządzenie w sprawie wezwania do przekazania dokumentów oraz 

wydania opinii przesłane przez  Z-ca Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych.  

Komisja zapoznała się z pismami, które wpłynęły do rady: 

- pismo Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie Wydział II – Zawiadomienie o 

rozprawie.  

-pismo Krajowe Biuro Wyborcze Delegatura w Olsztynie- postanowienie nr 55/2023 

Komisarza Wyborczego w Olsztynie II z dnia 17 lipca 2023 r.  

- pismo Wojewoda Warmińsko- Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie  w sprawie uchwały 

nr LXXIV/560/2023 RM w Kętrzynie z dnia 29 czerwca 2023 r. w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości, została podjęta z nieistotnym naruszeniem prawa, 
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- pismo Wojewoda Warmińsko- Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie w sprawie 

nieważności uchwały Nr LXXIV/554/2023 r. RM w Kętrzynie z dnia 29 czerwca 2023 r. w 

sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej w Kętrzynie, w części dotyczącej § 2 ust. 3 i §3 ust. 

1 pkt załącznika do uchwały. 

- pismo mieszkańca  w sprawie zalania wodami opadowymi na ul Marii Zientary – Malewskiej, 

ul. Olsztyńską oraz ul. Niepodległości.  

- postanowienie Nr 66/2023 Komisarza Wyborczego w Olsztynie III 

 Z dnia 9 sierpnia 2023 r., w sprawie dostosowania opisu granic okręgów wyborczych Miasta 

Kętrzyn do stanu faktycznego.  

- pismo Ochotnicze Hufce Pracy Ośrodek Szkolenia i Wychowania w Mrągowie.  

Ad.pkt.8 Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 86/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 8 członków, w głosowaniu 8 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 

Ad pkt 9. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 87/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 8 członków, w głosowaniu 8 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 

Ad.pkt.10 Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie 

komisji. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marzena Gajek 


